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Szanowny Panie Prezydencie,

Proszę o informacje odnośnie ilości osób korzystających z roweru miejskiego od momentu jego powstania do dnia dzisiejszego z podziałem na
poszczególne miesiące za wyjątkiem miesięcy, w których rower miejski nie funkcjonuje.

Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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